



## 監護人同意書

# 任何未滿十八歲之人士，必需有家長或法定監護人陪同並簽署監護人同意書，方可  
在 FIT 24 FITNESS 參加活動或團體班。

---

[ 此部份需由期間將個法定監護人親自填寫 ]

本人 ( 姓名 \_\_\_\_\_ HKID : \_\_\_\_\_ 聯絡電話號碼 \_\_\_\_\_ ) 是  
活動參加者 ( 姓名 \_\_\_\_\_ HKID : \_\_\_\_\_ ) 的父親 / 母親 / 法定監護人。  
謹此同意活動參加者於 FIT 24 FITNESS 參與活動或團體班，並確認已細閱及同意下列條款及細則：

- 1) 本人及其活動參加者必定會遵從 FIT 24 FITNESS 的所有守則
- 2) 本人及其活動參加者清楚明白及接受 FIT 24 FITNESS 的免責條款及聲明
- 3) 本人清楚明白其參加者未滿 18 歲不得擅自使用本公司健身器材 ( 必須由本人或職員陪同 ) 。
- 4) 其參加者於 FIT 24 FITNESS 享用設施及服務期間的一切安全責任均由本人負責。

### 本人 作為其活動參加者的父母親或法定監護人清楚明白及同意以上的條款及細則，並同意活  
動參加者參與 FIT 24 FITNESS 的活動或團體班，同時亦了解貴公司合約所有內容及條款細則，並簽  
署作實。

---

監護人姓名： \_\_\_\_\_

公司蓋印： \_\_\_\_\_

監護人簽署： \_\_\_\_\_

負責同事： \_\_\_\_\_

簽署日期： \_\_\_\_\_

分店： \_\_\_\_\_



## **Parental / Guardian Consent Form**

# Parental or guardian supervision, and a signed consent form is required for minors under the age of 18 to participate in any activities at FIT 24 FITNESS °

---

***[ This part must be filled in by the legal guardian during the period ]***

I, the undersigned, am the father / mother / legal guardian of (NAME : \_\_\_\_\_, HKID NO. \_\_\_\_\_). I hereby agree my son / daughter / ward (the participant) to join activities at FIT 24 FITNESS, and confirm that I have read and fully agree the below terms and conditions.

- 1) The ward and I must abide by all regulations of FIT 24 FITNESS.
- 2) The ward and I understand and accept all the disclaimers and declaration of FIT 24 FITNESS.
- 3) I understand that minors under the age of 18 are not allowed to use any facilities in his/her own in FIT 24 FITNESS, they must be accompanied by myself or a staff.
- 4) I am responsible for the safety of the ward during any activity in FIT 24 FITNESS.

## I (NAME : \_\_\_\_\_, HKID NO. \_\_\_\_\_), the legal guardian, understand the abovementioned terms and conditions, and I agree my son / daughter / ward (the participant) to join activities at FIT 24 FITNESS. Meantime, I declare that I understand the contents, and terms and conditions of FIT 24 FITNESS contract, and hereby sign for confirmation.

---

LEGAL GUARDIAN'S SIGNATURE : \_\_\_\_\_

COMPANY'S CHOP : \_\_\_\_\_

LEGAL GUARDIAN'S NAME : \_\_\_\_\_

STAFF : \_\_\_\_\_

DATE : \_\_\_\_\_

BRANCH : \_\_\_\_\_